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Ubiegłoroczne dożynki cieszyły się ogromnym zainteresowaniem. Czy planowana na ten rok impreza odbędzie się zgodnie z planem? (fot. Beata
Pierzchała)

W tym roku Jeżów obchodzi 885. rocznicę powstania. W planach jest wiele wydarzeń, w tym
jedna bardzo oczekiwana, ale najbardziej niepewna.Chodzi o imprezę plenerową, która miała
być kulminacyjnym punktem obchodów rocznicowych.

– Na razie wszystko robimy tak, jakby impreza miała się odbyć – mówi Bartłomiej Lipski, sekretarz gminy
Jeżów. – Nadal mamy ją w planach, ale jak to będzie wszystko wyglądało nie mam pojęcia. Dajemy sobie
czas jeszcze do końca czerwca, bo przez dwa miesiące jesteśmy w stanie ogarnąć potrzebne sprawy.

Więcej na ten temat w bieżącym "Głosie" z 7 maja.
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